
 

 

ELNÖKI BESZÁMOLÓ 
az Egészségügyi Gazdasági Vezetők Egyesületének tevékenységéről 

2024. október 16-tól 2025. május 26-ig 
 
 
 
Tisztelt Közgyűlés, tisztelt Tagtársaim, kedves Barátaim! 
 
 
Meglehetősen furcsa helyzetben állok itt előttetek, tekintettel arra, hogy ugyan a XXX. 
Magyarországi Egészségügyi Napokon belül megtartott Közgyűlésünkön Tisztújító közgyűlésre 
került sor, azonban az elnöki tisztségemet 2024. december 10-étől vehettem át. 
 
Ennek oka az volt, hogy a korábbi tisztújító választáson, amely a Covid éra időszakában történt, 
a Tisztújító választások 2020. december 9-én zajlottak le, melynek következtében Béres Margit 
Elnök asszony elnöksége 4 év után, 2024. december 9-én fejeződött be. 
 
Béres Margit elnökasszony a 2024. október 16-i Tisztújító közgyűlésen tájékoztatta a tagságot 
a 2024. január 1-je és október 16-a között történtekről, melynek beszámolója megtalálható 
Egyesületünk honlapján. 
 
Ennek okán az én beszámolóm egyfelől a 2024. október és december hónapokra, valamint 
elnökségi időmre vonatkozik. 
 
 

1. Szervezeti változásokkal kapcsolatos főbb történések rövid összefoglalója 
 
Az elnöki tisztség hivatalos átadás-átvétele megtörtént, a tisztújítás jogi adminisztrációja 
2025. március 4-én véglegesedett, az új vezetők bejegyzése 2028. december 10-ig érvényes. 
 
A társszervezetek tájékoztatása az elnökök személyi változásáról 2025. március 28-án lezárult. 
 
A bankszámla feletti jogosultságok, aláírók bejelentése 2025. májusában megtörtént. 
 
A korábbi évek online felületen zajlott Elnökségi-Választmányi üléseit igyekszünk 2025.évben 
már több helyszíni jelenléttel megvalósítani, így 2025. május 8-án az első személyes részvételű 
ülésünket már meg is tartottuk Székesfehérváron. 
 
Ezen ülésünkön 

− főképpen az új elnöki időszak történéseit, szakmai képviseleteinket egyeztettük, 
− megtörtént mind az egyes szervezetek munkaterveinek elfogadása, mind a tavaszi 

Közgyűlés lebonyolításához szükséges beszámolók megvitatása, 
− az Őszi konferencia előkészületeiben sikerült újabb lépéseket elérnünk, 
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− elfogadtuk, hogy 2025.évben nem emelünk a tagdíjainkon, valamint 
− az ülés végén elkezdtük a közös gondolkodást az Egyesület jövőjéről. 

 
 

2. 2024.évi XXX. MEN elszámolása 
 
A 2024. évi XXX. MEN elszámolása elfogadásra került. A rendezvény pénzügyi eredménye 
1.798.362 Ft, a közgyűlés költségei 1.940.745 Ft voltak, így az egyenleg -142.383 Ft lett (+ÁFA). 
 
A MEN mind a résztvevői, mind a kiállítói létszám terén elmaradt az előzetes várakozásokhoz 
képest, valamint a jubileumi konferencia egyesületi költségei a tervezettel szemben magas 
összegben realizálódtak. 
 

MEN bevételek és létszámok alakulása 2016-2024. 
adatok eFt-ban 

 
adatok főben 

 
 
 

3. Gazdasági racionalizálást szolgáló intézkedések 
 
Az elmúlt évek gazdasági beszámolóját áttekintve, az elmúlt években a következő tendencia 
látható: 
 

 
 
A fentiek tükrében az Egyesület pénzügyi fenntarthatósága és átláthatósága érdekében több 
azonnali, költségcsökkentő intézkedést vezettünk be: 

− A 2025. évre az EAHM-tagság felfüggesztésre került, amely 1 mFt-os megtakarítást 
jelent. 

− A könyvviteli szolgáltatás díja havi 120 eFt-ról 40 eFt-ra csökkent. 
− Felmondásra kerültek nem szükséges szolgáltatások, mint pl. internet és nyomtatás. 
− Az elnöki és adminisztratív feladatok ellátása határozott idejű, feladathoz kötött 

megbízási szerződés keretében történik a jövőben, az elnöki időszakra korlátozva. 
− Az egyesületi adminisztráció elektronizálását elindítottuk. 

2016. év 2017. év 2018. év 2019. év 2020. év 2021. év 2022. év 2023.év 2024.év

MEN konferencia bevétele 14 237  12 489  13 828  12 451  7 959  7 004  3 751  1 799  

2016. év 2017. év 2018. év 2019. év 2020. év 2021. év 2022. év 2023.év 2024.év

Létszám 470         427         465         456         -           309         317         248        220        

2016. év 2017. év 2018. év 2019. év 2020. év 2021. év 2022. év 2023.év 2024.év

Összes Bevétel 24 729 19 621 20 345 17 953 1 857 9 493 11 162 5 437 4 079

Összes Ráfordítás 21 418 18 763 22 547 20 048 9 909 9 833 18 169 9 143 8 725

Eredmény 3 311 858 -2 202 -2 095 -8 052 -340 -7 007 -3 706 -4 646

A bevételek és kiadások alakulása 2016-2022 (e Ft-ban)
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− A valuta- és forintpénztárakban lévő összegek a bankszámlára befizetésre kerültek, 
közel 0,5 mFt összegben, valamint a visszaigényelhető ÁFA összegének kiutalását 
kértük, melyek közel 2 mFt azonnali likvid pénzeszközt jelentenek. 

− A banki csomagunk 2025. májusában megváltoztatásra került, így havonta akár 10eFt 
összegű megtakarítást érhetünk el. 

− Konferenciák költségeinek racionalizálása:  
A tavaszi közgyűlés élő közvetítését megszüntettük, 600 eFt megtakarítást elérve. 
Az őszi konferencia kétnaposra csökkentését döntötte el az Elnökség. 

 
 

4. Beszámoló a XXXI. MEN szervezésének menetéről 
 
XXX. Magyarországi Egészségügyi Napok 

− időpontja: 2025. október 15-16. 
− helyszíne: Székesfehérvár, Hotel magyar Király (Mercure Hotel) 
− partnerünk: KM K&M Congress Kft., akivel a szerződés megkötése megtörtént 2025. 

április 11-én 
− megalakult a Szervező Bizottság, melynek elnöke: Imre Tímea, elnök 

tagjai:  
Dr. Ari Lajos  
Béres Margit, leköszönő elnök 
Dr. Klemencsicsné Budánovics Noémi, jelölt elnök 
Nagy István, Elnökségi tag  
Leitner Béla, Elnökségi tag  
Dr. Fejes Éva, Választmányi elnök 
Dr. Tündik Henrietta, Választmányi tag 

− tervezett napirendek, mottó, borítótervek, részvételi díjak elfogadásra kerültek a 
2025. májusi Elnökségi-Választmányi ülésen 

− Dr. Takács Péter elfogadta fővédnöki felkérésünket. 
 
 

5. Szakmai képviseleteink 
 
Egyesületünk az alábbi szakmai eseményeken vett részt: 

− 2024. december 12. - Kórházi Adósságkezelés Munkacsoport ülése, résztvevő: Béres 
Margit/leköszönő elnök 

− 2024. december 12. - EAHM Bécs Elnökségi ülés, résztvevő: Dr. Ari Lajos, örökös 
elnökségi tag 

− 2025. január 20. - BM Egészségügyi Fejlesztéspolitikai és Ágazati Informatikai 
Főosztály, Budapest, résztvevők: Imre Tímea/elnök, Nagy István/elnökségi tag, 
Sarkadi Attila/választmányi tag 

− 2025. március 12. - GS1 BRIDGE 2025 Konferencia/Vészhelyzet MEFCS ülés 1. Most 
vagy soha? szekció, Kerekasztal beszélgetés: dr. Vácity József/NEAK szakértő, 
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Horváth Tamás/Computrend Zrt., Imre Tímea/elnök, EGVE, Láng 
Róbert/Egészségiparért és egészségturizmusért felelős minisztérium biztosa, Páli 
Tamás/Győri kórház 

− 2025. március. 26. - 23HU10_DG Reform - A szemantikailag interoperábilis 
egészségügyi rendszer felé (TSI) c. projekt záróesemény, résztvevők: Nagy 
István/elnökségi tag, Sarkadi Attila/választmányi tag 

− 2025. május 9. - Szociális Háló Egyesület, Sellye 30 éves Jubileumi ünnepsége, 
résztvevő: dr. Fejes Éva/Választmányi elnök 

− 2025. május 20. - Kórházi Adósságkezelés Munkacsoport ülése, résztvevő: Imre 
Tímea/elnök 

 
 
Tisztelt EGVE tagtársaim! 
 
 
Lassan 2021. óta, az egészségügyi szolgálati jogviszony ágazati megjelenésétől számítva, 
mondjuk el minden évben, hogy az egészségügyi ágazat jelentős változásokon megy keresztül. 
 
Az állami szerepvállalás erősödésével a vármegyei irányító intézmények szerepe, mind 
szerkezeti, mind irányítási tekintetben jelentősen megnövekedett. Ezen szervezetek ma már 
nem csupán operatív irányítóként, hanem stratégiai és gazdálkodási felügyeleti szereplőként 
vannak jelen. Szerepük kiterjed a működési feltételek szabályozására, a költségvetési keretek 
tervezésére, valamint az intézmények teljesítményének értékelésére is. 
 
Ezen új elvárásokhoz való alkalmazkodás elengedhetetlen mind az intézmények, mind 
Egyesületünk tagjai, mint magánszemélyek számára is, ezért továbbra is fontosnak tartjuk, 
hogy ebben az új környezetben is aktív szakmai partnerként működjünk együtt az irányító 
szervezetekkel, miközben megőrizzük szakmai függetlenségünket, és lehetőségeinkhez 
mérten érdekképviseleti szerepünket.  
 
Jelenlegi vezetőségi tagtársaimmal azon kezdtünk el dolgozni, gondolkodni, hogyan tudjuk 
„megőrizni” az elődeink által képviselt szellemiséget, és hogyan tudjuk, mind a folyamatosan, 
egyre gyorsabban változó világunknak, mind az egészségügyi ágazatban tapasztalt, egyre 
gyorsabban, egyre többször átalakuló folyamatoknak, elvárásoknak megfelelni tudó 
szervezetet megvalósítani. 
 
 
Köszönöm Nektek, hogy megtiszteltétek jelenlétekkel Közgyűlésünket, és kérünk benneteket, 
hogy kérdéseitekkel, véleményetekkel forduljatok a vezetőség bármely tagjához bizalommal. 
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Kívánom valamennyiőtöknek, hogy legyen hitetek a saját szakmai tudásotokban, legyen 
erőtök a mindennapos küzdelmekhez, és legyetek egy jó szakmai és baráti közösség (azaz az 
EGVE) tagjai minél tovább! 
 
 
És végezetül, de nem utolsósorban, szeretném megköszönni 
 
egyfelől Nagy Linda, korábbi irodavezetőnk több mint 10 éves munkáját, hiszen éveken 
keresztül segítette valamennyiünk munkáját, tette lehetővé az egyesület operatív létét, és 
igyekezett valamennyiünk kívánságait, kéréseit teljesíteni. Linda, köszönjük! 
 
másfelől pedig Kummerné Csürke Ildikó, gazdasági vezetőnk elmúlt 4 évbeli munkáját, én 
külön köszönöm neki a kitartását a 2024.évi beszámoló elkészítéséig. Ildikó, köszönjük! 
 
 
 
 
Budapest, 2025. május 16. 

   
 Imre Tímea, EGVE elnök 


